
Vragen van Hilversums Belang voor burgemeester Broertjes over vuurwerkverbod 
Hilversum

Er is ook dit jaar weer veel discussie over het al of niet verbieden van (bepaalde soorten) vuurwerk.
Het eventuele helemaal verbieden zou landelijk moeten gebeuren, maar daar ziet het nog niet naar uit.

VRAAG:

Zou het denkbaar en mogelijk zijn dat buurten, ook in het kader van de buurtparticipatie,  per buurt 
o.l.v. de buurtcoördinator, zo breed gedragen en gewenst, zelf een beperkte buurtvuurwerkshow 
organiseren? 

En dat de financiering daarvan uit het buurtbudget wordt bekostigd? 
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